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Betreft: Commissievergadering 11 juni agendapunt 10 instrumenten verbeteren woningbouwregie

Geachte commissie en raadsleden,

In de vergadering van 11 juni staat onder agendapunt 10 de instrumenten verbeteren woningbouwregie ter 
behandeling. Hier willen wij graag onze mening en gevoel over delen en hopen dat u dit laat meewegen in uw 
uiteindelijke besluit.

We zullen u niet vermoeien met onze frustratie dat er nog steeds niet gebouwd wordt in de kleinste kernen van 
onze gemeente n.l. Olland, Keldonk en Boerdonk. Wel liggen er een aantal plannen op de plank die enige 
verlichting gaan bieden maar zeker niet voldoen aan de behoefte en noodzaak om tot een leefbare 
woonomgeving te komen. Ondanks alle beloftes en onze inspanningen sinds de bekendmaking van de 
samenvoeging van de voormalige gemeenten Veghel, Sint-Oedenrode en Schijndel is er in genoemde kernen 
nagenoeg nog geen huis gebouwd!! Welwillendheid van ambtenaren en wethouder is er zeker wel alleen de 
bureaucratie, regelgeving en gijzeling van gebieden in de nabijheid van geitenhouderijen maken het iedereen 
wel erg lastig. En dan maken eigen spelregels en besluiten, zoals verplichting van 25% sociale woningbouw bij 
meer dan 3 woningen, het extra lastig. 

Nu ligt er een plan van aanpak om dit eerder genomen besluit te repareren om het nog enigszins uitvoerbaar te 
maken. Alleen is dit weer een kostenverhogende factor voor met name de kleine, vaak particuliere, 
initiatiefnemer en wat dus uiteindelijk op het bordje komt van de toekomstige eigenaar en het is allemaal al zo 
duur. En wij, in de kleine kernen, hebben vooral te maken met vaak, kleine, particuliere initiatieven. Verder blijkt 
uit diverse woonbehoefte onderzoeken dat de kleine kernen geen of weinig behoefte hebben aan sociale 
woningbouw maar vooral starters en senioren woningen (levensloopbestendig) willen.

Door dit eerdere besluit en deze compensatieregeling worden potentiele particuliere initiatieven ontmoedigt. 
Daarnaast is het praktisch ook niet uitvoerbaar. Hoe moet je bij kleine plannen van 4-6 woningen invulling geven 
aan sociale woningbouw. Volgens mij is er geen enkele alleenstaande sociale huurwoning en heb ook niet het 
idee dat woningbouwcoöperaties die gaan bouwen, veelal zijn het rijtjes van 4 tot 6.
Dus om niet de kleine kernen opnieuw te demotiveren en te traineren lijkt het ons verstandiger om de regeling 
aan de bron aan te passen. Het raadsbesluit van de 25 % sociale huurwoningen zou moeten gelden bij meer dan 
12 woningen, bij minder dan 12 woningen is het vrij aan de initiatiefnemer. Is er toch behoefte/noodzaak bij 
kleinere plannen dan is het aan de woningbouwcoöperatie en gemeente om dit uit te onderhandelen (en 
mogelijk te compenseren) met de particuliere initiatiefnemer.

Wij hopen van ganser harte dat u uw eerder genomen besluit van 25% sociale woningbouw bij meer dan 3 
woningen wilt heroverwegen en te doen gelden bij meer dan 12 woningen om daarmee ook deze 
compensatieregeling te laten vervallen. Het mogelijk inzetten van extra mankracht om de woningbouw en 
plannen daartoe te versnellen en af te handelen juichen wij van harte toe.

Met vriendelijke groet,

Voorzitter dorpsraad Olland

Voorzitter dorpsraad Keldonk

Voorzitter dorpsraad Boerdonk


